
Referat af Bestyrelsesmøde afholdt torsdag 20/1-2022 (virtuelt møde)

Deltagere - Rie, Eva, Søren og Anders (referent).

1. Støjmuren

Ifølge hegnsloven skal Fakta give tilladelse til at opføre en støjmur ind mod deres grund.
Desuden vil vi gerne have dem til at medfinansiere opførelsen. Vi har skrevet til dem, men
svaret er at deres ejendomsafdeling tænker. Vi har spurgt hvor længe de har tænkt og
hvornår de er færdige, men ikke fået et svar endnu. Vi rykker dem igen! Hvis de fortsat
ikke svarer, må vi kontakte kommunen.

2. Bump

Meldingen er at arbejdet med bumpene går i gang d. 24. Januar. Dog kræver arbejdet at
vejret er til det. Første del af arbejdet består i at fjerne de gamle bump og jævne stierne
med et nyt lag grus. Derefter monteres de nye bump.

3. Ladestandere

Firmaet Clever sender en tekniker ud 3. februar. Derefter kan de udarbejde et tilbud på en
ladestander løsning. Vi har allerede et tilbud fra firmaet Home-charge, men vil gerne have
et alternativt tilbud at sammenligne med.

4. GDPR-regler

Vi arbejder fortsat på, hvordan vi skal forholde os til GDPR (persondatalovgivningen). Det
er komplekse regler. Løsningen bliver sandsynligvis at omdele en erklæring, hvor hver
beboer giver samtykke til at deres navn må fremgå på oversigten over beboere på
hjemmesiden mv.

5. Generalforsamling 2022

Vi mangler stadig svar fra Olympia om der kan findes en løsning, så generalforsamlingen
kan afholdes hos dem. Vi rykker dem for svar.

6. Storskrald

Vi har fået en henvendelse omkring afhentning af storskrald. Særligt beboere uden egen
bil kan have svært ved at komme af med storskraldet med de nuværende ordninger. Vi
undersøger, om det kan lade sig gøre at få afhentet storskrald i foreningen.



Næste møde:

Afholdes torsdag 17/2-2022 kl 19.30 hos Rie.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen




